









Information Station–Truly Outstanding Friendly Service

"Excuse me, where can we taste great food?" "Excuse me, what are the specialty products of this region?" If you have any question during your journey in Taiwan, come to the Information Station and say "Excuse me~"You may be pleasantly surprised!

In order to help independent travelers have their question answered via friendly, Taiwanese-style service, the Taiwan Tourism Administration has collaborates with friendly stores and service providers throughout Taiwan to establish "Information Stations" that help visitors in Taiwan.

You can spot an "Information Station" by its yellow, round"Information Station"sign with black letters.Besides wall maps and friendly travel information services, the station also has a Wi-Fi hotspots and QR codes that guide visitors to a variety of cloud-based travel services.

Information Stations add "local characteristics" and "hospitability" to your journey. The aim is to create moving experiences that will encourage visitors to come back time after time, so that they can continue to enjoy the beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people.

Come on, don't be shy; everyone is invited to make inquiries at the "Information Station"!

24HR toll-free travel information hotline: 0800-011765

借問站 友善服務真正讚

「借問一下,哪裡有好吃的?」、「借問一下,這裡的特產是什麼?」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題,來到借問站輕鬆的「借問一下.....」,就會有讓人讚不絕口的驚喜!

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務,協助自由行旅客解決疑 難雜症,交通部觀光署特別與全臺友善店家與服務單位合作設立 「借問站」,讓遊客輕鬆暢遊臺灣。

來到「借問站」的門口,您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招牌,借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外,並 設有WiFi熱點與QR code引導至雲端提供各項旅遊服務。

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」,就是 想為旅人創造一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗,可看見臺灣 之美,也感受熱情臺灣。請大家「免拍謝」,快去借問一下!。

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線() 0800-011765

人生地不熟•一問解千愁

New Information Stations–Enjoy friendly experiences



周邊地區旅遊諮詢服務



借問站資訊

中彰投i-center旅遊服務體系

梨山遊客中心	臺中市和平區梨山里中正路95號	04-25981331
谷關遊客中心	臺中市和平區博愛里東關路一段 102號	04-25951496
八卦山脈生態 遊客中心	彰化市卦山路13之7號	04-7289608
高鐵彰化站 旅遊服務中心	彰化縣田中鎮龍潭里站區路 二段99 號 (1 號出口旁)	04-700-5770
彰化火車站 旅遊服務中心	彰化市三民路1號	04-728-5750
員林火車站 旅遊服務中心	彰化縣員林市民權街 55 號 (員林火車站內)	04-836-1762
二水火車站 旅遊服務中心	彰化縣二水鄉光文路1號	04-879-8129
松柏嶺遊客中心	南投縣名間鄉名松路二段181號	049-2580525

Taichung, Changhua, Nantou i-center Travel Service System



大村鄉農特產推廣中心

大村鄉農特產推廣中心,佔地面積1025平方公尺、樓高3層,工 程造價3975萬元,其中縣府補助800萬元;外觀以聞名全省的巨 峰葡萄紫色系為主色調。

大村車站改造葡萄意象後,成為全鄉最美出入門戶,乘車人潮節

台灣好行・台灣觀巴

台灣好行 輕鬆出遊好方式

「台灣好行(景點接駁公車)」服務將旅客從景點附近的臺鐵 高鐵等交通場站接送至主要觀光景點,是想自行規劃行程又不想 開車或跟團的旅客,節能減碳與輕鬆出遊的好方式。

Taiwan Tourist Shuttle – The Easy Way to Travel

The "Taiwan Tourist Shuttle" is a bus service designed exclusively to he travelers, both local and foreign, get around Taiwan with the utmo convenience and economy. From Taiwan Railways train stations and Hi Speed Rail stations, the shuttle buses take travelers to nearby tour attractions, covering all of the island's main scenic destinations. The Taiw Tourist Shuttle is the easiest and most convenient way to travel for peop who are without their own transportation and are not with a tour group. It n only allows them to plan their itineraries flexibly, but also resonates with the new tourism trend of energy conservation and carbon reduction.



Lishang Visitor Center	No. 95, Zhongzheng Rd., Lishan Village, Heping Township, Taichung City	04-25981331
Guguan Visitor Center	No. 102, Sec. 1, Dongguan Rd., BoaiVillage, Heping Township, Taichung City	04-25951496
Baguashan Mountain Range Tourist Center	No. 13-7, Guashan Rd., Changhua City	04-7289608
THSR Changhua Station	No.99, Zhanqu 2nd Rd., Tianzhong Township, Changhua County	04-700-5770
Changhua Station Visitor Center	No.1, Sanmin Rd., Changhua City, Changhua County	04-728-5750
Yuanlin Railway Station	No.55, Minquan St., Yuanlin City, Changhua County	04-836-1762
Ershui Railway Station	No.1, Guangwen Rd., Ershui Township, Changhua County	04-879-8129
Songboling Visitor Center	No.181, Minsong Rd., Sec. 2, Mingjian Township, Nantou County	049-2580525

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 (1) 0800-011765



節升高;後站廣場串聯全新的推廣中心,將成最佳行銷場所,未 來將與農會、產銷班合作行銷葡萄、花卉與菇蕈等農特產,大幅 提升農民收益與觀光人潮。

Dacun Township Agricultural Specialties Promotion Center

The Dacun Township Agricultural Specialties Promotion Center covers an area of 1,025 square meters and is 3 stories high. The project cost is 39.75 million yuan, of which the county government subsidizes 8 million yuan. The main color of the exterior is Kyoho grape purple, which is famous throughout the province. After Dacun Station was transformed into a grape image, it has become the most beautiful entrance and exit in the township, and the number of passengers is increasing day by day. The back station square is connected with a new promotion center and will become the best marketing place. In the future, it will cooperate with farmers' associations and production and marketing classes to market grapes and flowers. and mushrooms and other agricultural specialties, greatly increasing farmers' income and tourist crowds.



台灣觀巴 深度體驗悠遊臺灣之美

「台灣觀巴」集合全臺灣各大景點,規劃多種精采套裝行程,悠 遊臺灣特色風光、體驗在地文化,發現臺灣無限魅力!「台灣觀 巴」可直接至飯店、機場及車站迎送旅客並提供全程交通、導覽 解說、旅遊保險及低成行人數等貼心服務,讓您輕鬆體驗低碳小 旅行。

Taiwan Tour Bus–In depth Appreciation of Taiwan's Splendors

The Taiwan Tour Bus covers major tourist destinations in Taiwan with variety of dazzling travel itineraries, allowing you to travel the beautiful isla of Formosa with ease and discover her infinite appeal! The Taiwan Tour Bus offers convenient, comfortable and friendly guided tours to a variety of t tourist destinations, with pick-up and drop-off at your hotel, airport, or r station. Other thoughtful services such as travel insurance allow you to enj your sightseeing journey effortlessly and comfortably.







OPEN 24H

● 彰化縣大村鄉聖瑤西路一段

Section 1, Shengyao West Road, Dacun Township, Changhua County 🏅

大路畔柑仔店 DA LU PAN Shop

OPEN 08:30 - 21:00 🕻 0922-706274

● 彰化縣大村鄉中山路三段2巷43號

No. 43, Lane 2, Section 3, Zhongshan Road, Dacun Township, Changhua County <u>K</u>

3 兄弟同榜

OPEN 24H

Brothers on the Same List

● 彰化縣大村鄉貢旗一巷1號(賴環翠堂)

No. 1, Lane 1, Gongqi, Dacun Township, Changhua County <u>र</u>

樹包廟 Tree-wrapped Temple OPEN 24H

彰化縣大村鄉大崙二巷29號(錫安祠) No. 29, Dalun 2nd Lane, Dacun Township, Changhua County 🏅

賴景祿公祠

OPEN 24H

Lai Jing Lu ancestral hall

● 彰化縣大村鄉南勢巷1號

No. 1, Nanshi Lane, Dacun Township, Changhua County



OPEN 24H





















劍門生態花果園 OPEN 09:00 - 17:00 🕻 04-8522318 11 Jianmen Ecological Flower and Fruit Orchard ● 彰化縣大村鄉茄苳路二段143巷72號 No. 72, Lane 143, Section 2, Qiajuan Road, Dacun Township, Changhua County 🏅 12 大村進昌咖啡烘焙館 OPEN 10:00 - 18:30(周二、周三休息) Dacun Gin Chan Coffee Bean's Roasting House Closed on Tuesday and Wednesday 04-8528297 ● 彰化縣大村鄉中正東路269巷271弄252號 No. 252, Lane 271, Lane 269, Zhongzheng East Road, Dacun Township, Changhua County 💾 13 櫻花歐洲村火車倒影 OPEN 24H Sakura European County railway photography spot ● 彰化縣大村鄉過溝三巷5號(鎮安宮附近) No. 5, Guogou 3rd Lane, Dacun Township, Changhua County <u>⊼</u>

♀ 彰化縣大村鄉中山路二段260)號
14 大村當歸鳴 Dacun Angelica Duck	Closed on Tuesday 04-8525779

OPEN 07:40 - 18:30 🕻 04-8528431



Old-fashioned taste Bakery Store

● 彰化縣大村鄉中山路三段152號

No. 152, Section 3, Zhongshan Road, Dacun Township, Changhua County



OPEN 10:00 - 15:00(周日公休) **Closed on Sunday**

Wu Kui New House

● 彰化縣大村鄉貢旗一巷7號

No. 7, Lane 1, Gongqi, Dacun Township, Changhua County 👗

櫻花凱旋門 Sakura European County Triumphal Arch

OPEN 24H

● 彰化縣大村鄉櫻花路153號附近 No. 153, Yinghua Road, Dacun Township, Changhua County 놁

- 奈米休閒農場 OPEN 10:00 - 18:00 🕻 0919-327075 Naimifarm
- 彰化縣大村鄉南勢村南二橫巷8號 No. 8, South Erheng Lane, Nanshi Village, Dacun Township, Changhua County
- 雅育休閒農場葡萄宿 OPEN 08:00 - 22:00 🕻 0972-318698 Iku Vineyards & Gasthof Vitis
- 彰化縣大村鄉旗興路二段328號 No. 328, Section 2, Qixing Road, Dacun Township, Changhua County



OPEN 09:00 - 17:00 🕻 0963-129568

- Secret Garden of Trees and Flowers
- 彰化縣大村鄉平和村山腳路130~12號旁 Ο























● 彰化縣大村鄉村山腳路55-28號

0966-792725

No. 55-28, Shanjiao Road, Dacun Village, Changhua County 💾



OPEN 24H

● 彰化縣大村鄉中正西路315-11號

No. 315-11, Zhongzheng West Road, Dacun Township, Changhua County <u>⊼</u>

18 愛心樹

OPEN 24H

周日不開放

Heart shaped tree

● 彰化縣大村鄉學府路168號

No. 168, Xuefu Road, Dacun Township, Changhua County 🏅

台豐高爾夫球場 19 TaiFong Golf Club

OPEN 06:00 - 18:00 🕻 04-8520101

● 彰化縣大村鄉學府路77號

No. 77, Xuefu Road, Dacun Township, Changhua County <u>⊼</u>



OPEN 週一至週五09:00~12:00 13:30~15:30/18:00~20:00 週六 09:00~12:00

Monday to Friday 09:00~12:0013:30~15:30/18:00~20:00 Saturday 09:00~12:00 Closed on Sunday

● 彰化縣大村鄉福興村山腳路102-1號 04-8526328

No. 102-1, Shanjiao Road, Fuxing Village, Dacun Township, Changhua County 🏅